
Actieve inwoners willen niet dat 
de overheid alles voor hen oplost. 
Zij vragen om maatwerk en een 
gemeente die met hen meedenkt. De 
HOP heeft zich altijd hard gemaakt 
voor deze positieve ontwikkeling 
en wil initiatiefnemers meer positie 
geven. Bijvoorbeeld de bewoners 
rond het hertenkamp. De HOP geeft 
hen graag de ruimte om hun invloed 
uit te oefenen op hun eigen leef en 
woonomgeving.  De redding van 
sporthal Noorderend is mogelijk 
geworden doordat inwoners zelf heel 
goed wisten wat daarvoor nodig was.
Onlangs hebben we als raad 
met de H300 inwoners gevraagd 
wat zij belangrijk vinden voor 

Heerhugowaard. Daar zijn mooie 
ideeën uit voortgekomen, van een 
meer levendig stadshart tot sociale 
winkels en van veilig wonen tot 
duurzaam minder afval produceren. 
Omdat wij de inwoners heel belangrijk 
vinden zullen we met de raad verder 
werken aan deze mooie manier van 
nieuwe democratie. 
Het lijkt ver weg, maar de HOP is 
nu al bezig met het verkiezings-
programma 2018. Als u mee wilt 
denken over de toekomst van 
Heerhugowaard nodigen wij u van 
harte uit bij een van onze fractiever-
gaderingen. Stuur dan een e-mail 
naar hopvoorheerhugowaard@gmail.
com en wij nemen contact met u op.
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Raadsvergadering 30 juni

Inloop 09.00 uur. Aanvang 9.15 uur, raadzaal gemeentehuis

De complete agenda van de raadsvergadering met de bijbehorende stukken 
vindt u op de website van de gemeenteraad: raad.heerhugowaard.nl

Voorjaarsnota 2016
De Voorjaarsnota is het instrument van de gemeenteraad om de koers en 
de prioriteiten voor het komende jaar te bepalen. Ook is de Voorjaarsnota 
een belangrijk financieel document omdat het aangeeft wat de financiële 
gevolgen van de plannen zijn voor de komende vier jaar. Vanwege dit grote 
belang geven alle politieke partijen in deze vergadering hun visie over de 
Voorjaarsnota en de daarin voorgestelde keuzen.

Voorafgaande aan deze vergadering hebben de politieke partijen het college 
van burgemeester en wethouders verduidelijkingvragen kunnen stellen. De 
antwoorden zijn inmiddels gegeven. De fracties hebben daarop hun politieke 
standpunten bepaald en in de vergadering volgt een discussie over de te 
maken keuzen. Tijdens de vergadering kunnen de politieke partijen voorstel-
len indienen om de Voorjaarsnota bij te stellen of op onderdelen te wijzigen. 
Op deze pagina vindt u een vooruitblik op een aantal van de standpunten van 
de politieke partijen. 

De vergadering begint om 09.15 uur. De fracties beginnen dan hun visie toe 
te lichten en geven ook aan welke wijzigingsvoorstellen ze van plan zijn in 
te dienen. Als alle in de vergadering gestelde vragen zijn beantwoord en de 
standpunten door middel van debat zijn verduidelijkt, wordt verwacht dat rond 
17.45 uur de besluitvorming zal plaatsvinden. 

De Voorjaarsnota zoals die uiteindelijk wordt vastgesteld, is de basis voor 
de gemeentebegroting van 2017. Die begroting wordt op 9 november 
aanstaande door burgemeester en wethouders ter besluitvorming aan de 
gemeenteraad voorgelegd.

De visie van HOP
In deze rubriek elke keer een andere partij aan het woord

Samen met onze inwoners

John Does
Fractievoorzitter
e-mail info@johndoes.nl
www.hopheerhugowaard.nl 

Agenda raadsvergadering

Jaren van goed op de financiën passen door onze wethouder financiën 
hebben geleid tot ruimte voor mooie agendapunten en een positieve 
meerjarenbegroting! Het overschot van 2,2 miljoen op het sociaal 
domein blijft daarvoor beschikbaar. Er is budget voor preventie schuld-
hulpverlening en er komt ruimte om kritisch naar het parkeerregime bij 
Middenwaard te kijken. Goed voor de inwoners, ondernemers en een 
bruisend stadshart. De HOP vindt het belangrijk dat Heerhugowaard 
volop meegaat in het herstel van de economie. Een goede infrastructuur 
is daarbij noodzaak. In 2009 heeft de HOP in een motie opgeroepen 
om jaarlijks budget opzij te zetten voor de nieuwbouw van het Huygens 
College.  We zijn trots dat dit daadwerkelijk gerealiseerd kan gaan 
worden.  Het gaat goed in Heerhugowaard! 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Meedenken en meedoen in de samenleving
Heerhugowaard sluit 2015 af met een positief saldo. Met dit resultaat kan 
Heerhugowaard reserves vormen voor belangrijke zaken. We houden 
dan ook genoeg vet op de botten om eventuele financiële tegenslagen 
het hoofd te kunnen bieden.De ‘taskforce wonen' is gestart, CDA kijkt uit 
naar de innovatieve en creatieve oplossingen die moeten zorgen voor 
meer sociale huurwoningen voor jong en oud.
Voor belangrijke CDA punten zoals schuldhulpverlening, armoedebeleid 
en werkgelegenheid komt meer geld beschikbaar. Ook is het goed om te 
zien dat we als gemeente meer gaan investeren in de relatie met onze 
inwoners zoals de burgertop (H300). Het gaat immers om de samenle-
ving, niet de overheid. En een samenleving maak je met elkaar.

Tijd om verkiezingsbeloftes in te lossen
De afgelopen tijd hebben we veel bereikt met elkaar. De H300 was een 
ongekend succes, de welstandscommissie wordt eindelijk afgeschaft en 
we gaan nu echt iets doen aan de doorstroming bij sociale huurwonin-
gen. Hier hebben we hard voor gevochten. 
En we blijven doorgaan met het realiseren van onze verkiezingsbelof-
tes. De komende tijd gaan we voor alle ondernemers en voor degene 
die zorg nodig hebben, regelen dat er snel internet komt in heel 
Heerhugowaard. Wij zullen naast iedereen staan die zelf dingen wil 
oppakken in onze stad om zijn dromen waar te maken. En voor onze 
treinreizigers gaan we het stationsgebied aanpakken en de spoortun-
nel bouwen. Financieel staan we er goed voor, het wordt dus tijd dat de 
schep in de grond gaat. Kortom, de VVD houdt koers!

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

De Voorjaarsnota, één van de 
belangrijkste en jaarlijks terug-
kerende documenten van het 
gemeentebestuur, wordt voorbereid 
door het college van B&W en voor-
gelegd aan de gemeenteraad. 

De Voorjaarsnota is hét instru-
ment voor de gemeenteraad van 
Heerhugowaard om de koers en 
de prioriteiten voor het komende 
jaar te bepalen. Tevens is de 
Voorjaarsnota een heel belang-
rijk financieel document, omdat 

het aangeeft wat de financiële 
gevolgen van de plannen van de 
gemeente zijn voor de aankomende 
vier jaar.

Vanwege dit belang krijgen alle 
politieke partijen de gelegen-
heid om hun visie te geven over 
de Voorjaarsnota. Nadat de 
Voorjaarsnota in concept gereed 
is, kunnen de politieke partijen 
technische vragen stellen. Deze 
worden namens het college door de 
ambtelijke organisatie beantwoord. 

Met deze antwoorden kunnen de 
fracties hun politieke standpunten 
bepalen, en deze vormen dan ook 
de input voor het debat over de 
Voorjaarsnota. Tijdens de raads
behandeling kunnen politieke par-
tijen moties en amendementen 
indienen ter bijstelling of wijziging 
van de Voorjaarsnota.

Op deze pagina’s treft u een 
vooruitblik op een aantal van de 
standpunten van de politieke par-
tijen. De vergaderingen worden gehouden in de raadzaal van het gemeentehuis. De 

volledige agenda's met de stukken zijn in te zien op raad.heerhugowaard.nl

Bij elke commissievergadering kunt u inspreken over een onderwerp dat die 
avond op de agenda staat of over een onderwerp dat niet geagendeerd is, 
mits het past bij het beleidsterrein van de commissie. Wilt u inspreken, meldt 
dat dan vooraf bij de raadsgriffie (tel.14072 / mail:griffie@heerhugowaard.nl). 
Voor tips en inspreekregels zie de website raad.heerhugowaard.nl onder 'U 
bent aan zet' --> 'Inspreken'. 

Commissie Middelen en Stadsbeheer, 
4 juli, aanvang 20.00 uur
Raadsvoorstel Verantwoording fractievergoedingen 2015
Ieder jaar dient de verantwoording voor de uitgaven van het budget van de 
fractieondersteuning door de raad openbaar te worden behandeld en vastge-
steld. 

Commissie Stadsontwikkeling, 5 juli, aanvang 20.00 uur
Discussienota over maatschappelijk draagvlak, reikwijdte verklaring 
van geen bedenkingen, vermindering regeldruk en het burenakkoord.
De raad heeft moties aangenomen over maatschappelijk draagvlak, ver-
mindering regeldruk, het burenakkoord en de reikwijdte van de verklaring 
van geen bedenkingen. Wethouder Oude Kotte heeft de resultaten van het 
Lagerhuisdebat dat met een deel van de gemeenteraad is gehouden, ver-
werkt in een richtinggevende discussienota.
De commissie wordt gevraagd zich uit te spreken over een aantal concrete 
voorstellen waarover nog onduidelijkheid bestaat. Een en ander zal worden 
verwerkt in een later dit jaar door de gemeenteraad vast te stellen voorstel.
 
Commissie Maatschappelijke Ontwikkeling, 
7 juli, aanvang 20.30 uur
Voorafgaande aan de commissievergadering vindt er buiten de vergadering 
om  een presentatie plaats die naar verwachting tot 20.30 uur zal duren. 
Vandaar de afwijkende begintijd.

Raadsvoorstel Derde wijziging GR GGD Hollands-Noorden
Als gevolg van de wijziging van de Wet gemeenschappelijke regelingen en 
de gemeentelijke fusie van Alkmaar, Graft-De Rijp en Schermer, is een aan-
passing van de gemeenschappelijke regeling noodzakelijk. Omdat er veel 
opmerkingen geplaatst kunnen worden over de correctheid, wettelijkheid en 
eenduidigheid van de voorgestelde wijzigingen, wordt de gemeenteraad voor-
gesteld niet akkoord te gaan. 

Raadsvoorstel Herziening Volkstuinenbeleid 2011-2016
De uitvoering van het beleidsplan Volkstuinen lukt niet volledig. Het beleid 
is op vele punten geslaagd. Waar deze niet zijn behaald, zijn ze niet haal-
baar gebleken (locatie in zuid) of niet meer actueel. De gemeenteraad wordt 
gevraagd het volkstuinenbeleid aan te passen.

Agenda raadscommissies

Vooruitblik op de Voorjaarsnota van 2016 



Minder cijfers, meer mensen
De Voorjaarsnota is voor buitenstaanders een cijferbrij, 
maar achter die cijfers gaan mensen schuil. Alle beslissin-
gen die worden gemaakt binnen de gemeente hebben vaak 
impact op onze inwoners, direct of indirect. En dat wordt 
nog wel eens vergeten.
Hoewel er steeds meer ruimte ontstaat voor initiatieven 
van onze inwoners is er nog een hele slag te maken. Met 
de H300 van begin dit jaar is een goede stap gemaakt. 
Maar in de ogen van GroenLinks gaat het nog wel eens 
mis, zoals de huidige onrust rond het Hertenkamp aan-
geeft. In het komende jaar wil GroenLinks zich nog harder 
inzetten voor de belangen van onze inwoners, door ze 
meer zeggenschap te geven over hun leefomgeving, hun 
Heerhugowaard. Cijfers en procedures hebben nu al te 
lang de boventoon gevoerd. 

D66 speelt in Heerhugowaard een actieve rol. Met een 
kritisch oog volgen wij wat zich allemaal in de gemeente 
afspeelt. In de raad zijn we soms scherp, soms compli-
menteus en maken soms het verschil. Verder werkt D66 
gestaag door aan een financieel sluitend perspectief. Het 
financiële huishoudboekje kent dit jaar een paar mooie 
meevallers. Hierdoor hoeven we geen inbreuk te doen 
op onze kostbare voorzieningen. Daarnaast komen alle 
wensen die op het verlanglijstje van de coalitie staan uit, 
waaronder een nieuw Huygens College. Onze wethouder 
Carolien van Diemen heeft hierbij zelfs aan het duur-
zaamheidseffect gedacht want deze nieuwe school krijgt 
namelijk een dak vol zonnepanelen. Verbeteringen zijn dus 
overal merk- en zichtbaar. Dat is goed voor onze inwoners, 
goed voor ondernemers en goed voor Heerhugowaard.   

We zijn nu halverwege de collegeperiode. In het col-
legeakkoord staat centraal het instandhouden van de 
gerealiseerde voorzieningen. Senioren Heerhugowaard 
constateert dat er veel verdwenen is de afgelopen twee 
jaar. De voorzieningen in de Mediaan, de wijkpanels, de 
helft van de volkstuinen, het hertenkamp, het rouwcentrum 
aan de Dreef. Als Senioren Heerhugowaard zich hier niet 
stevig tegen had verzet was ook de Artotheek verdwenen. 
Door burgerinitiatief is de sporthal in De Noord gelukkig wel 
behouden gebleven.
We maken ons ook zorgen over het onvoldoende 
beschikbaar hebben van betaalbare en geschikte senioren-
woningen. Daarmee zou de doorstroom op gang kunnen 
komen waardoor betaalbare woningen voor startende 
gezinnen vrijkomen.
Senioren Heerhugowaard blijft zich wél inzetten voor het 
behoud van de voorzieningen in Heerhugowaard, ook om 
vereenzaming te voorkomen.

Noordwest ziekenhuisgroep komt 
wel/niet naar Heerhugowaard 
(doorhalen wat niet van toepassing is)
Binnenkort zal een wel/niet beslissing over het ziekenhuis 
vallen. Komt-ie wel of komt-ie niet naar Heerhugowaard? 
Wat het ook wordt, het zal de gemeente veel geld gaan 
kosten. We hebben ons immers voor tientallen miljoenen 
euro’s garant gesteld om het MCA binnen te  halen – of 
we zullen  veel verlies lijden als toch besloten zou worden 
om ‘m in Alkmaar te laten. Dan komt het goed uit dat 
Heerhugowaard over 2015 zo’n groot financieel overschot 
blijkt te hebben. Burgerbelang is van mening dat we een 
groot deel daarvan moeten reserveren voor de kosten van 
het wel/niet komst van het ziekenhuis. Gebruik het nog 
maar even niet voor de spoortunnel, de beslissing daarover 
is toch nog lang niet genomen. 

Het College stelt: 'De voorzieningen die we niet gaan 
bouwen zijn er nu ook nog niet'. Op basis van die onge-
looflijke logica steekt men wel ruim 8 miljoen in een fictieve 
tunnel. 
Plannen voor wijkcentra of buurthuizen worden opgeheven, 
van de aanleg van een sporttuin in De Draai wordt afge-
zien, er is vrijval van gelden onder meer door het afzien 
van geld voor woonservicegebieden en recreatie, aan te 
verwachten kosten voor jeugdwerk en thuiszorg wordt niet 
gedacht. 
College: 'Het resultaat is de optelsom van meerdere inci-
dentele meevallers'. Meevallers? Het is een herschikking 
van gelden, uit het sociale, naar het beton-gebied. 
Hoe plausibel investeringen in beton en wegen soms ook in 
onze ogen zijn: vermarkt dit niet als meevaller. Het valt vies 
tegen. 

De laatste jaren was het motto de voorzieningen die wij 
hebben behouden. Nu lijkt er een kentering te komen en is 
er geld gereserveerd voor nieuwe dingen, zoals de spoor-
tunnel, Huygenscollege en Middenweg Zuid. De prioriteit 
van de ChristenUnie ligt bij de zorg en de kwaliteit van het 
leven voor jong en oud. Daarom zijn wij blij dat er ook geld 
gereserveerd wordt voor het Sociale Domein, zoals  de 
WMO en Jeugdzorg. Vooral op het gebied van Jeugdzorg 
breken onzekere tijden aan op het financiële gebied. 
Daarom is het zo belangrijk om nu in deze tijd geld voor 
het Sociale Domein te reserveren zodat in de toekomst 
deze zorg behouden kan blijven.

De voorjaarsnota laat dit jaar positieve cijfers zien. Dat 
is natuurlijk mooi na een aantal jaren waarin bezuinigin-
gen de trend waren. Het grootste gedeelte komt echter 
uit een incidenteel voordeel uit de grondposities van 
Heerhugowaard. Ook lijkt het sociaal domein incidenteel 
geld op te leveren, gelukkig heeft het college besloten dat 
dit gereserveerd blijft voor zorg. We moeten goed beden-
ken hoe we dit vrijgekomen geld gaan besteden. Als het 
aan ons zou liggen besteden we een gedeelte hiervan aan 
verduurzaming van de gemeente. Dat zijn we aan onszelf 
verplicht, en ondertussen ook via het Energieakkoord. 
We zien dat er wel een stap hiernaartoe wordt gemaakt 
maar hopen dat er de komende 2 jaren ook wordt doorge-
pakt. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Lijst Jongejan, al twee jaar, staat nog steeds achter vei-
ligheid, wonen en maatschappelijke ondersteuning. We 
hebben behaald, dat er meer straatverlichting op de juiste 
plek kwam. Wij maken ons op dit moment sterk, voor 
behoud voor de volkstuinen, zoals men weet wordt hier op 
bezuinigd. Dat moeten we niet willen, het gaat over ruim 
honderd personen. Wonen van kantoor naar wonen, dat 
moet wel betaalbaar worden en blijven.
Wij willen graag de mensen van dienst zijn, daar hebben 
wij ook uw hulp bij nodig. Dat kan ook per email of 
Facebook.
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De SP vindt het verrassend om te zien dat, waar in de 
ene gemeente de wethouder desnoods naar een andere 
gemeente vlucht, om de begroting sluitend te krijgen; er 
in Heerhugowaard de wethouder miljoenen tevoorschijn 
tovert. “Creatief boekhouden” door het vrij laten vallen van 
voorzieningen. Waren de kosten vroeger te hoog begroot 
of worden ze nu te laag begroot? We zullen het ooit zien … 
maar dan wel graag zonder tunnelvisie. 
De SP stelt voor om versneld leningen af te lossen, waar-
door niet éénmalig maar jaarlijkse meevallers door lagere 
lasten. Ook stellen we voor om naar de wensen van de 
burgers te luisteren, zoals die van de H300: twee buurthui-
zen er bij. Volgens ons luistert  het college graag naar de 
H300, en dat kan nu dus ook financieel.

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 




